
Protokół 7/19 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 18 czerwca 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Burmistrz Gminy Paczków – Artur Rolka. 

2. Z-ca Burmistrza – Sebastian Kornaś. 

3. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

4. Iwona Cymara – Sekretarz Gminy. 

5. Ewa Pawlinów – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godzinie 1145. Wszystkich 

obecnych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Wiesław Barabasz, który 

został wybrany na przewodniczącego posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia:  

1.  Omówienie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące. 

Na posiedzeniu jednogłośnie przyjęto Protokół nr 6/19 z 23 maja 2019 r.  

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2019 

r. 

Skarbnik poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali korektę projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków. Zmiana spowodowana jest tym, że w czasie od 

kiedy radni otrzymali projekt uchwały, a dniem dzisiejszym Burmistrz podjął Zarządzenia, 

gdzie nastąpiły zmiany kwot ogółem w załącznikach dot. wydatków. Ponadto w poprzednim 

projekcie założono, że projekt związany z modernizacją kuchni i stołówki przy Szkole 

Podstawowej Nr 2 będzie realizowany przez tę Szkołę. Okazuje się po zweryfikowaniu 

zapisów umowy, że nie można przenieść kompetencji w sprawie wydatków na Dyrektora 

placówki i zadanie będzie realizowane w ramach Urzędu Miejskiego w Paczkowie. W § 1 

projektu uchwały dokonuje się zmiany dochodów budżetu Gminy Paczków o kwotę 

35 400,00 zł; w ten sposób, że: dochody bieżące zmniejsza się o 33 050,00 zł, dochody 

majątkowe zwiększa się o 68 450,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1. W Dz. 700, Rozdz. 

70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0550 wpływy z opłat z tytułu użytkowania 



wieczystego nieruchomości następuje zmniejszenie 56 000,00 zł. § 0940 wpływy z 

rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych zwiększenie 1 200,00 zł. kwoty związane z rozliczeniami 

na wspólnotach mieszkaniowych z tytułu dostarczania wody i odbioru ścieków. § 0970 

wpływy z różnych dochodów zmniejszenie 500,00 zł. W Dz. 750, Rozdz. 75023  Urzędy 

gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 0940 wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych 

zwiększenie 1 121 889,00 zł. kwota związana ze zwrotem podatku VAT za lata koniec 2017 r. 

i 2018 r. Te środki były zaplanowane w klasyfikacji 768 czyli różne rozliczenia, dlatego 

następuje skorygowanie klasyfikacji. § 0970 wpływy z różnych dochodów 500,00 zł. § 2460 

środki otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych na 

realizacje zadań bieżących jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych 500,00 zł. 

Rozdz. 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego § 0940 wpływy z 

rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych zwiększenie 200,00 zł. W Dz. 754, Rozdz. 75416 Straż 

gminna (miejska) § 0950 wpływy z tytułu kar i odszkodowań wynikających z umów 

zwiększenie 4 476,00 zł. odszkodowanie za uszkodzony samochód. W Dz. 756, Rozdz. 75615 

wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, 

podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych § 0500 

wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych zwiększenie 100,00 zł. § 0910 wpływy z 

odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat zwiększenie  

1 000,00 zł. Rozdz. 75618 wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek 

samorządu terytorialnego na podstawie ustaw § 0690 wpływy z różnych opłat 2 000,00 zł. są 

to dwa śluby w plenerze. Rozdz. 75621 udziały gmin w podatkach stanowiących dochód 

budżetu państwa § 0020 wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych 50 000,00 zł. W 

Dz. 758, Rozdz. 75814 różne rozliczenia finansowe § 0970 wpływy z różnych dochodów 

następuje zmniejszenie 1 121 889,00 zł. W Dz. 801, Rozdz. 80104 przedszkola § 0960 

wpływy z otrzymanych spadków, zapisów i darowizn w postaci pieniężnej 1 450,00 zł. 

Przedszkole Publiczne Nr 1 w Paczkowie wpłaty dokonała Rada Rodziców. W Dz. 852, 

Rozdz. 85228 usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze § 2360 dochody 

jednostek samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami 500,00 zł. W Dz. 900, Rozdz. 90002 

gospodarka odpadami komunalnymi § 0490 wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych 

przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw następuje 

zmniejszenie 52 626,00 zł. odpady komunalne. § 0950 wpływy z tytułu kar i odszkodowań 

wynikających z umów 5 200,00 zł. kary wynikają z umów na odbiór odpadów. W Dz. 900,  

Rozdz. 90013 Schroniska dla zwierząt § 0940 wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych 2 



000,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92105 pozostałe zadania w zakresie kultury § 2910 wpływy ze 

zwrotów dotacji oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub 

wykorzystanych z naruszeniem procedur, o których mowa w art. 184 ustawy, pobranych 

nienależnie lub w nadmiernej wysokości 3 000,00 zł. W Dz. 926, Rozdz. 92605 zadania w 

zakresie kultury fizycznej § 0750 wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych 

Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do 

sektora finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze  

3 500,00 zł. § 0970 wpływy z różnych dochodów 450,00 zł. Dochody bieżące po zmianach 

wynoszą 46 524 893,68 zł. Dochody majątkowe zmienia się w Dz. 700, Rozdz. 70005 

gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0760 wpływy z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego przysługującego osobom fizycznym w prawo własności 66 350,00 

zł. W Dz. 900, Rozdz. 90095 pozostała działalność § 0870 wpływy ze sprzedaży składników 

majątkowych 2 100,00 zł. z wycinki drzew. Dochody majątkowe po zmianach wynoszą 10 

579 772,0) zł. Dochody ogółem po zmianach wynoszą 57 104 665,68 zł. 

W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmiany wydatków budżetu Gminy Paczków o kwotę 

35 400,00 zł; w ten sposób, że zwiększa się wydatki bieżące o 35 400,00 zł, zgodnie z 

załącznikiem Nr 2. W Dz. 600, Rozdz. 60013 drogi publiczne wojewódzkie § 6300 dotacja 

celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na 

dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych zwiększenie  

100 000,00 zł. dofinansowanie, wkład w modernizację drogi wojewódzkiej  382, ul. Jana 

Pawła II. W Rozdz. 60016 drogi publiczne gminne § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych zmniejszenie 100 000,00 zł. plan dotyczył modernizacji drogi w Starym 

Paczkowie. W Dz. 801, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe § 4210 zakup materiałów i 

wyposażenia zwiększenie 20 000,00 zł. zabezpieczenie środków na modernizację kuchni i 

stołówki w Publicznej Szkole Nr 2 w Paczkowie jest to wkład własny. W Rozdz. 80104 

przedszkola § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 1 450,00 zł. W Dz. 852, 

Rozdz. 85295 pozostała działalność § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejszenie 

800,00 zł. W Dz. 855, Rozdz. 85502 świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego § 4280 zakup usług zdrowotnych zwiększenie 720,00 zł. Rozdz. 85504 

wspieranie rodziny § 4280 zakup usług zdrowotnych zwiększenie 80,00 zł. W Dz. 900, 

Rozdz. 90026 pozostałe działania związane z gospodarką odpadami § 4300 zakup usług 

pozostałych zwiększenie 10 000,00 zł. zabezpieczenie środków na realizację Programu 

usuwania azbestu. W Dz. 926, Rozdz. 92605 § 4170 wynagrodzenia bezosobowe zwiększenie 



3 547,00 zł. § 4220 zakup środków żywności zwiększenie 403,00 zł. Wydatki po zmianach 

wynoszą 63 763 708,68 zł.  W § 3 projektu uchwały zmienia się wydatki majątkowe Gminy 

Paczków w podziale na zadania zgodnie z załącznikiem Nr 3. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Chęć pracy w Zespole zgłosili: Wiesław Barabasz, Małgorzata Maluch, B. Maciejewska. 

A. Góral-Sowa poinformowała, że do składu Zespołu z ramienia Komisariatu Policji w 

Paczkowie został zgłoszony Tomasz Chodyniecki. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Paczków. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie E. Pawlinów poinformowała, że 

dokonano w dotychczasowym regulaminie w § 3 ust. 1 pkt 2 wyszczególnienia na co pomoc 

może być wydatkowana. Przeniesiono realizację tego zadania z Burmistrza na Dyrektora i 

OPS w Paczkowie. Poza tym nie wprowadzono innych zmian.  

Burmistrz dodał, że w 2017 r. zmienił formę przydzielania stypendiów. Obecnie osoby muszą 

wydatkować środki, a następnie faktury są refundowane. Wydatek jest ponoszony na dziecko, 

Wcześniej było różnie. Zmiana została wprowadzona z korzyścią dla dzieci.  

Dyrektor OPS dodała, że na pewno weryfikacja faktur i rachunków jest bardziej 

pracochłonna. Środki z „500+” nie są wliczane do dochodu. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

Dyrektor OPS poinformowała, że OPS w Paczkowie od 7 lat wypłaca dodatek energetyczny. 

Do ustawy Prawo energetyczne w art. 5d został wprowadzony nowy ust. 2, zgodnie z którym 

na radę gminy nałożony został obowiązek określenia, w drodze uchwały, wzoru wniosku o 

wypłatę dodatku energetycznego. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/147/2016 Rady 

Miejskiej w Paczkowie z dnia 28 kwietnia 2016 r. dotyczącej przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Paczków". 

Burmistrz poinformował, że ponieważ jesteśmy w Partnerskie zmiany mogą się pojawiać. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie kto dokonuje wyliczeń? 



Z-ca Burmistrza odpowiedział, że Firma, która wykonywała audyt musiała zrobić aktualizację 

audytu. 

Burmistrz dodał, że informowano, że będą starać się uzyskać dofinansowanie na budynek 

Żłobka, ale może to być duży problem. Przy akceptacji efektu ograniczenia c.o.2 ta wymiana 

wcześniejsza kotłów nie przyniesie oczekiwanych rezultatów i może się okazać, że budynek 

nie będzie objęty tym zadaniem. Pozostanie tylko budynek SP Nr 2. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcia kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego. 

Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął dyskusję na temat projektów uchwał. Na tym 

pkt 1 posiedzenia został zrealizowany. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że każdy dzisiaj otrzymał projekt uchwały w 

sprawie regulaminu parkingu. Projekt będzie debatowany na sesji w miesiącu lipcu. 

P. Tetłak poprosił o przesłanie mapki parkingu. 

Burmistrz dodał, ze chodniki nie są miejscami parkingowymi i nie będą tam stać samochody. 

Miejmy świadomość, że gdy przystąpiono do opracowywania dokumentacji w oparciu o starą 

dokumentację przygotowaną przez poprzedniego Burmistrza nie było wówczas ani jednego 

miejsca parkingowego. Konserwator chciał, aby nawierzchnia w 99% składała się z „kocich 

łbów”. Nam udało się wynegocjować te miejsca parkingowe i z 98 powstało 45 miejsc. 

Następne 42 miejsca parkingowe są przy wieży, przy starej straży i na PKS. Fizycznie dzisiaj 

Rynek jest jednym wielkim parkingiem. Samochody stoją wszędzie, zaczyna być 

niebezpiecznie. Poprosił, aby radni zgłaszali swoje uwagi do tego projektu. 

Ponadto poinformował, ze na sesję zostanie przygotowany jeszcze jeden projekt uchwały w 

sprawie dofinansowania w kwocie 100 tyś zł. dla Samorządu Województwa Opolskiego na 

remont drogi nr 382. Poinformował, że nie będzie już ruchu wahadłowego na tej drodze. 

Odcinek będzie wyłączony. Objazd będzie przez Złoty Stok dla dużego tonażu. Natomiast 

poniżej 10 ton będzie można jeździć ul. Młyńską i Staszica. 

Sekretarz Gminy I. Cymara przypomniała, że na ostatniej sesji, która odbyła się w maju 

Burmistrz przedstawił Raport o stanie Gminy. Kolejną czynnością będzie rozpatrzenie przez 

Radę Miejską tego Raportu na sesji absolutoryjnej. Po debacie, w której radni mogą brać 

udział bez ograniczeń czasowych zostanie podjęta uchwała w sprawie udzielenia wotum 

zaufania. 



Burmistrz poinformował, ze na posiedzeniu Komisji w lipcu chciałby przedstawić sprawę 

firmy, która dostarczała nam energię, ale spóźniała się z wystawianiem faktur. Z tego tytułu 

powinno się obciążyć firmę karami. Jedynie co prawdopodobnie będzie możliwe to 

wstrzymanie gwarancji. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo P.       . Burmistrz dodał, że była 

przeprowadzona rozmowa z Dyrektorem. W pierwszym wypowiedzeniu była pomyłka i to 

zostało wyjaśnione. Natomiast jeżeli chodzi o podstawę prawną Dyrektor byłą na szkoleniu 

gdzie szkolący wskazał taką a nie inną podstawę prawną. Poprosił Panią Dyrektor, aby 

skontaktowała się z Firmą szkolącą i przedstawiła obszerną analizę prawną dotyczącą tego 

paragrafu. Co nie zmienia faktu, że wypowiedzenie jest w mocy. To jest trudny okres dla 

środowiska oświaty, który trwa już 3 lata. Dodał, że nie angażuje się aż tak daleko jako organ 

prowadzący jeżeli chodzi o obszar relacji i ewentualnego rozwiązywania stosunku pracy 

pomiędzy Dyrektorem, a jego pracownikiem. Nie ingeruje w to. Dyrektor indywidualnie 

podejmuje decyzję w oparciu o pewne przesłanki. Jeżeli chodzi o Szkołę Podstawową Nr 3 to 

dwa tygodnie temu do Kuratorium trafił anonim bardzo mocno szkalujący Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Nr 3. Kuratorium skontaktowało się z organem prowadzącym. Podobny anonim 

trafił do Nowin Nyskich. Pod anonimem podpisani byli rodzice. Doszedł do wniosku, że 

rodzice to szerokie środowisko i mimo, że jest to anonim, nie można go bagatelizować. W 

anonimie poruszonych było kilka kwestii. Np. dzieci z młodszych klas są odseparowane od 

klas starszych. Jak dla niego jako do rodzica to dobrze. Z punktu widzenia rodzica byłby 

zadowolony. Kolejny argument, że rodzice z zewnątrz czy osoby z zewnątrz nie mają 

swobodnego dostępu do terenu szkoły. Nie ogranicza się praw rodzicielskich. Rodzic to też 

osoba z zewnątrz. Ograniczenie zostało wprowadzone, gdy jeden z rodziców wszedł na teren 

szkoły i wymierzył po swojemu sprawiedliwość jednemu z uczniów. Zorganizowano 

spotkanie z „Trójkami klasowymi” przedstawił argumenty zawarte w anonimie podpisanym 

rzekomo przez rodziców. Rodzice byli zbulwersowani anonimowością tych osób. 

Powiedzieli, ze to są argumenty na korzyść bezpieczeństwa w tej szkole. Tydzień później 

miała być pikieta pod szkołą. Nikt się nie pojawił. Zadał pytanie otwarte, kto był tym, który 

się nie podpisał? W dniu jutrzejszym zostanie zamknięty oddział gimnazjalny, a nauczyciele i 

personel administracyjny i pomocniczy będzie już wiedział dokładnie z czym startuje w 

nowym roku ma nadzieję, że skończą się już te podchody. W Szkole nic złego się nie dzieje. 

A to, że nie dla wszystkich jesteśmy w stanie zapewnić godzin to jest sprawa naturalna, gdyż 

jest niż demograficzny, ponadto 100 dzieci odchodzi do szkół prowadzonych przez Powiat.  O 

tym mówiono od trzech lat. Taka sytuacja jest w całym kraju i trzeba spokojnie podejść do 



tematu oświaty, bo emocji było już bardzo dużo. Były emocje gdy tworzono warianty, gdy 

zmieniano Dyrektorów, gdy były wybory i teraz na końcu też są emocje.  

Dyrektor OPS poinformowała, że ona już robi trzecie ogłoszenie o naborze na zastępstwo na 

asystenta rodziny. Czas pracy jest zadaniowy. Na chwile obecną byłoby to rozwiązanie jeżeli 

chodzi o zapewnienie pracy. 

Burmistrz podziękował, za to, że ten temat został poruszony. Przypomniał, że spotykał się z 

radami pedagogicznymi i był czas 3 lat na przekwalifikowanie się, albo w ramach zawodu, 

albo poza zawodem. Dodał, że Pani Dyrektor zaproponowała nauczycielom w kilku 

przypadkach godziny, ale nie w pełnym etacie, propozycja nie została przyjęta i poszła 

informacja, że Dyrektor zwalnia pracowników. Ponadto poinformował, że niedawno wchodzi 

na świetlicę w szkole gdzie siedzi jedno dziecko, którym powinno się zająć. Nauczyciel 

natomiast patrzy w smartfon i nie reaguje nawet na wejście Dyrektora. Nie ma dla takich 

nauczycieli godzin, on nie chciałby aby taki nauczyciel uczył jego dziecko. To jest czysta 

przyzwoitość. To dziecko na świetlicy może np. odrobić lekcje, ale trzeba mu w tym pomóc. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że pismo zostało przyjęte do wiadomości i 

skierowane na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał informację o skardze  Wojewody na Uchwałę nr 

II/19/2018 Rady Miejskiej w Paczkowie w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że sprawa jest obecnie rozpatrywana przez radcę prawnego i 

jest przygotowywana odpowiedź na skargę przez Wydział GKiI. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo                       w sprawie dofinansowania córki z 

tytułu indywidualnych osiągnięć w kicg-boxing-u. 

Burmistrz poinformował, że w Gminie funkcjonuje stypendium, przy średniej powyżej 5.0. 

Jeżeli chodzi o stypendium sportowe to na chwilę obecną taką osobę do stypendium 

desygnuje Dyrektor szkoły. Nie chce się indywidualnie odnosić do tego przypadku. Natomiast 

jest kilku stypendystów sportowych. Jeżeli wola radnych będzie taka, żeby ustalić stypendium 

sportowe to trzeba byłoby wyłonić takie osoby w rożnych dziedzinach. Wolałby, aby jednak 

nie zwiększać wydatków bieżących tylko może przeznaczyć dotacje dla Klubów, w których 

ćwiczą określone osoby. Poprosił, aby zaproponować jakieś rozwiązanie. 

M. Stano poinformowała, ze rozmawiała w tej sprawie i rodzicowi nie zależy na stypendium, 

zaproponował, aby przekazać na rzecz jego córki koszulkę z logiem Paczkowa, aby wzbudzić 

w dziecku motywację do dalszego działania. 



Burmistrz dodał, że też rozmawiał w tej sprawie i na początku chodziło o stypendium, może 

później zdanie zostało zmienione. Nie można jednak sprawy traktować indywidualnie, bo za 

chwilę ktoś inny będzie się czuł niedoceniony. On chciałby w styczniu przyszłego roku 

zorganizować pierwszą Paczkowską Galę Sportu z nastawieniem na dzieci.  

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że pismo zostało przyjęte do wiadomości i 

skierowane na najbliższe posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo        w sprawie dorobku zawodowego. 

Poinformował, ze pismo zostaje skierowane na posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji. 

P. Tetłak zadał pytanie odnośnie lokalizację i formę kiosku stojącego na Rynku? 

Burmistrz odpowiedział, że ten kiosk jest potrzebny i jest to miejsce pracy dziedziczne. 

Zaproponowano temu Panu dwa lata temu, żeby zainwestował w kiosk retro. Pan ten 

zaproponował inną formę oklejenia kiosku, co nie zmieniłoby samej bryły. Będą dalej 

prowadzone rozmowy z tym Panem, aby jednak zainwestował w zmianę tego kiosku. W 

innym przypadku nie wyrazi zgody na to, aby w takiej formie kiosk nadal funkcjonował. W 

tym miejscu, w którym wcześniej kiosk stał będzie umiejscowiona makieta. Myślmy dużo 

pomogli. 

P. Tetłak zaproponował, aby zakupić jako Gmina kiosk i wydzierżawić temu Panu. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia 

zamknął posiedzenie Komisji w dniu 18 czerwca 2019 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz 

           



 
 


